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J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült Kunszentmárton Város Önkormányzata Képviselő-testületének
2019. március 28-án tartott soros nyílt ülésén.

Helyszín: Városháza Tanácskozóterme

Jelen vannak: Wenner-Várkonyi Attila polgármester,
Fazekas János alpolgármester,
Dr. Fazekas Margit,
Gácsiné Bozsik Magdolna,
Jauernik István,
Sárközi György,
Dr. Szabó Péter,
Szabó Zoltán – képviselők.

Dr. Hoffmann Zsolt – jegyző,
Dr. Péter Zsuzsanna – aljegyző,

Dobáné Szabó Julianna – osztályvezető,

Dr. Bodor Brigitta Tímea – a Kunszentmártoni Járási Hivatal vezetője,
Deák István – a Kunszentmártoni Járási Hivatal Foglalkoztatási Osztályának vezetője,

Katona Zsolt, Veres Margit Terézia – intézményvezetők,
Hegedűs Krisztián – a Kunszentmártoni Általános Művelődési Központ képviseletében,

Imrei László – a Kunszentmártoni Ipari Park Kft. ügyvezetője,
Herczeg Renáta – a Kunszentmártoni Hírlap képviseletében, 
és a Körös TV.

Távolmaradását bejelentette: Imrei István – képviselő.

Wenner-Várkonyi  Attila  polgármester  köszönti  a  megjelenteket,  megállapítja,  hogy  az  ülés 
határozatképes, mert a megválasztott 9 képviselő közül 8 fő jelen van, megnyitja azt. 

Wenner-Várkonyi Attila polgármester javaslatot tesz a meghívó alapján a tárgyalandó napirendre.

A Képviselő-testület egyhangúlag – 8 igen szavazattal – a következő határozatot hozza:
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80/      2019 .      (III.28.) határozat  
a Képviselő-testület 2019. március 28-i ülése napirendjének jóváhagyásáról

Kunszentmárton  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  2019.  március  28-i  ülésének napirendi 
pontjait és azok sorrendjét az alábbiak szerint hagyja jóvá:

Nyílt ülés:

1./ Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, tárgyalásokról
Előadó: Wenner-Várkonyi Attila  polgármester

2./ Tájékoztató a foglalkoztatás helyzetéről

Előa  dó:   Deák István Kunszentmártoni Járási Hivatal Foglalkoztatási Osztályának vezetője

3./  Előterjesztés  a  víziközmű vagyon használatáért  a  Bácsvíz Zrt.  által  fizetett  2018.  évi  bérleti  díj 
felhasználásáról

Előadó: Wenner-Várkonyi Attila  polgármester

4./  Előterjesztés  az  Önkormányzat  2019.  évi  költségvetéséről  szóló  1/2019.(II.01.)  rendelet 
módosításáról

Előadó: Wenner-Várkonyi Attila  polgármester

5./ Előterjesztés a Kunszentmártoni Szociális Ellátási Központ intézményi térítési díjairól
Előadó: Wenner-Várkonyi Attila  polgármester

6./ Előterjesztés a 10/2019.(I.31.) határozat módosításáról
Előadó: Wenner-Várkonyi Attila  polgármester

7./  Előterjesztés a település környezetvédelmi és köztisztasági feladataival kapcsolatos hatósági eljárás 
végrehajtási költségeinek megelőlegezéséről

Előadó: Wenner-Várkonyi Attila  polgármester

8./ Előterjesztés „Kunszentmárton Város Helyi Esélyegyenlőségi Program 2019-2024” elfogadásáról
Előadó: Wenner-Várkonyi Attila  polgármester

9./  Előterjesztés  a  jubileumi  év  megemlékező  programjaira  biztosított  önkormányzati  forrás 
felosztásáról

Előadó: Wenner-Várkonyi Attila  polgármester

10./  Előterjesztés  a  Kunszentmártoni  Önkormányzat  Városgondnoksága  alapító  okiratának 
módosításáról

Előadó: Wenner-Várkonyi Attila  polgármester

11./ Előterjesztés a 2019. évi összesített közbeszerzési tervről
Előadó: Wenner-Várkonyi Attila  polgármester

12./ Előterjesztés a 2019. évi sport feladattervről
Előadó: Wenner-Várkonyi Attila  polgármester
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13./ Előterjesztés az óvodai csoportbeosztásról
Előadó: Wenner-Várkonyi Attila  polgármester

14./  Előterjesztés a Kunszentmártoni Általános Iskola és Alapfokú Művészeti Iskola átszervezésének 
véleményezéséről

Előadó: Wenner-Várkonyi Attila  polgármester

15./ Előterjesztés a Szolnoki Tankerületi Központ kérelméről
Előadó: Wenner-Várkonyi Attila  polgármester

16./  Előterjesztés  Kunszentmárton,  Nádor  utca  (Csokonai  utcától  az  Alsó  Temető  ravatalozójához 
vezető bejárója végéig tartó útszakasza) aszfaltozási útépítése, illetve a Nádor utca (Szentesi u. – 
Csokonai  u.  közötti  szakasza)  szilárd  burkolatú  út  felújítása  tárgyában  megindított  eljárások 
eredményéről

Előadó: Wenner-Várkonyi Attila  polgármester

17./  Előterjesztés  Helyi  védett  épületek,  épületrészek  fenntartásának,  felújításának  és  építészeti 
megjelenésük biztosításának támogatására pályázati felhívás kiírásáról

Előadó: Wenner-Várkonyi Attila  polgármester

18./ Előterjesztés a civil szervezetek részére kiírt pályázat feltételeiről
Előadó: Wenner-Várkonyi Attila  polgármester

19./ Előterjesztés a Kisvárosok Szövetségéhez való csatlakozás jóváhagyásáról
Előadó: Wenner-Várkonyi Attila  polgármester

20./ Tájékoztató a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról
Előadó: Wenner-Várkonyi Attila  polgármester

21/ Egyéb kérdések

Zárt ülés:

1./ Előterjesztés a Kunszentmártoni Ipari Park Kft. 2019 évi üzleti tervének elfogadásáról
Előadó: Wenner-Várkonyi Attila  polgármester

2./ Előterjesztés "Kunszentmárton Város Díszpolgára" cím adományozásáról
Előadó: Wenner-Várkonyi Attila  polgármester

3./ Előterjesztés PRO URBE Díj és Emlékérem adományozásáról
Előadó: Wenner-Várkonyi Attila  polgármester

4./ Előterjesztés PRO COMMUNITATE URBIS Emlékérem adományozásáról
Előadó: Wenner-Várkonyi Attila  polgármester

5./ Előterjesztés Kunszentmárton Város Egészségügyi és Szociális Díja adományozásáról
Előadó: Wenner-Várkonyi Attila  polgármester
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6./ Előterjesztés Kunszentmárton Város Gazdasági Díja adományozására
Előadó: Wenner-Várkonyi Attila  polgármester

7./ Előterjesztés Kunszentmárton Város Közművelődési Díja adományozásáról
Előadó: Wenner-Várkonyi Attila  polgármester

8./ Előterjesztés Kunszentmárton Város Közszolgálati Díja adományozásáról
Előadó: Wenner-Várkonyi Attila  polgármester

9./ Előterjesztés Kunszentmárton Város Pedagógiai Díja adományozásáról
Előadó: Wenner-Várkonyi Attila  polgármester

10./ Előterjesztés Kunszentmárton Város Testnevelési és Sport Díja adományozásáról
Előadó: Wenner-Várkonyi Attila  polgármester

11./  Tájékoztató  Kunszentmárton  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  Egészségügyi  és 
Szociális Bizottsága átruházott hatáskörben tett intézkedéseiről

Előadó: Gácsiné Bozsik Magdolna bizottsági elnök

12./ Egyéb kérdések

Értesülnek:   - Képviselő-testület tagjai

Az 1. napirendi pont tárgyalása:

Wenner-Várkonyi Attila az előterjesztést kiegészíti az alábbiakkal:
Március 25-én:

•  Vezetői megbeszélést tartottam.
•  Részt vettem a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság ülésén.
•  Budapesten részt vettem a Zeneakadémián megrendezésre kerülő

 
Március 26-án:

•  Egyeztettünk az étterem-konyha terveivel kapcsolatban.
•  Egyeztettünk a tervező bevonásával a 200 millió forintos támogatású belterületi úthálózat fejlesztésével  

kapcsolatban.
•  Dr.  Herbák  Henrietta  ügyvéd,  felelős  akkreditált  közbeszerzési  szaktanácsadó  tartott  előadást  a  

közbeszerzés aktualitásairól, az “in house” rendszerről.
•  Részt vettem az Oktatási, Sport és Közbiztonsági Bizottság ülésén.

 
Március 27-én:

•  Részt vettem az Ügyrendi, Civil kapcsolatok és Közművelődési Bizottság és az Egészségügyi és Szociális  
Bizottság ülésein.

•  Az  önkormányzat  nevében  búcsúztam  el  Oberna  Istvántól,  városunk  többszörösen  kitüntetett,  
közmegbecsülésnek örvendő polgárától.

 
Március 28-án:

•  Részt vettem a Paktumszervezet és az Irányító csoport ülésén.
•  Ezen a napon tartottuk soros Képviselő-testületi ülésünket.
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A Képviselő-testület egyhangúlag – 8 igen szavazattal – a következő határozatot hozza:

81/      2019 .      (III.28.) határozat  
két ülés közötti eseményekről

Kunszentmárton Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Wenner-Várkonyi  Attila polgármester 
két ülés közötti eseményekről tartott tájékoztatóját elfogadja.

Erről értesül:  - Képviselő-testület tagjai 
- Wenner-Várkonyi Attila polgármester 
- Dr. Hoffmann Zsolt jegyző

A 2. napirendi pont tárgyalása:

Jauernik István elmondja, hogy a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság megtárgyalta az előterjesztést. Azt 
állapították meg, hogy nagyon jó, színvonalas tájékoztató anyag készült, a tartalom is mindenképpen 
örömre ad okot. Ilyen jó számok, mutató alakulás az utóbbi évtizedben biztos nem volt. Mindenképpen 
érezhető a pozitív elmozdulás. A járásban a harmadik legjobb mutató az álláskeresők számában, 5% 
körül van már.  Azt gondolja,  hogy hosszú évek óta ez volt  az igény,  ezt  lehetett  megcélozni  reális  
célként. Nagyon sok mindenek köszönhető ez. Ami negatívat lehet mondani, hogy az álláshelyek száma 
nem  Kunszentmártonban  nőt  ilyen  jelentősen.  A  mutató  szám  alakulásába  az  is  bejátszik,  hogy 
jelentősen csökken Kunszentmártonban a lakosságszám. Kevesebb aktív korúból kell ezt a jó eredményt 
elérni. Van egy részben jó, de önkormányzati szemmel nem jó dolog, hogy a közfoglalkoztatásban is 
sokkal kevesebben vannak. Érthető dolog, a közfoglalkoztatott bér sokkal kisebb mint a civil szférában, 
ezért  aki  választhat  nem  a  közfoglalkoztatást  választja.  Ugyanakkor  nagyon  lehet  érezni  a 
közfoglalkoztatottak  hiányát.  Ha  valaki  kilép,  akkor  helyette  nem  találnak  olyan  színvonalút. 
Foglalkoztatáspolitikai eszközök ösztönzik is ezt a kilépést. Ez önkormányzati intézményeknél éreztetni 
fogja hatását. Legnagyobb hatása az volt, hogy nem az önkormányzat közvetlenül fizette, hanem állami 
támogatásból került kifizetésre. Ezek a negatív dolgok. Az mindenképpen örvendetes, hogy ma ilyen 
helyzet  van. Az nem jó, hogy nem Kunszentmártonba,  hanem sokan máshol helyezkednek el,  ez az 
elvándorlásra is ösztönzőleg hat, de mindenképpen azt gondolja, hogy ennek az eredménynek örülni 
kell.  Elismerés  a  foglalkoztatás  területén  dolgozóknak.  Nagyon  sok  minden  van  ebben,  képzés, 
különböző ösztönző programok. A bizottság javasolja az előterjesztés elfogadását a testületnek.

Szabó  Zoltánnak az  álláskeresők  iskolai  végzettség  szerinti  megoszlása  és  változása  táblázattal 
kapcsolatban olyan kérdése lenne, hogy eszerint a középfokú végzettség fölötti álláskereső nincs itt a 
térségben?

Deák István elmondja, hogy 10-12 fő nagyjából a regisztrált felsőfokú végzettségű álláskereső. Nem 
került az anyagba, egyrészt minimális a létszámuk, és az ő esetükben változás nem történik az elmúlt 
években, folyamatosan ekörül volt a számuk. Jellemzően itt azok a felsőfokú végzettséggel rendelkezők 
kerülnek ebbe bele, akik régen nem végezték, gyakorolták a szakmájukat, és igazából abba a szakmába 
már nem tudnak elhelyezkedni. 

Wenner-Várkonyi  Attila elmondja,  hogy  örülnek  a  tendenciának,  igyekeznek  a  foglalkoztatási 
osztálynak segíteni. 
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A Képviselő-testület egyhangúlag – 8 igen szavazattal – a következő határozatot hozza:

82/      2019 .      (III.28.) határozat  
a foglalkoztatás helyzetéről szóló tájékoztató elfogadásáról

Kunszentmárton  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a  Kunszentmártoni  foglalkoztatás 
helyzetéről szóló tájékoztatót elfogadja.

Ezúton  megköszöni  a  Kunszentmártoni  Járási  Hivatal  Foglalkoztatási  Osztály  valamennyi 
munkatársának a foglalkoztatás elősegítéséért kifejtett munkáját.

Erről értesül: Képviselő-testület
Kunszentmártoni Járási Hivatal Foglalkoztatási Osztály, helyben

A 3. napirendi pont tárgyalása:

Jauernik  István elmondja,  hogy a  Pénzügyi  és  Gazdasági  Bizottság  egyhangú  szavazattal  javasolja 
elfogadásra az előterjesztést.  A pénzügyi  elszámolás rendben volt.  Áttekintették,  hogy hogyan megy 
ezen  munkák  átvétele,  a  műszaki  tartalom  mennyire  felel  meg  a  valóságnak,  az  elvárásnak.  Azt 
gondolják, hogy ez így többé-kevésbé rendben van. Persze mindig lehet rajta javítani. Összességébe ha 
valaki nézi az előző években felhalmozott dolog egy kicsit kopott, de nem olyan mértékben mint ahogy 
szeretnék. Remélik ebben az évben tovább kopik a felhalmozás ami összejött.

Wenner-Várkonyi Attila tájékoztatja a testületet, hogy múlthét szerdán Kurdi Viktor elnök-vezérigazgató 
fogadta személyesen a Bácsvíz Zrt.-nél Kiss György úrral együtt. Több dologban egyeztettek.

• Hétfőn  már  tárgyalt  Kiss  György  a  Városgondnokság  igazgatójával  és  a  haváriás 
meghibásodások rendezésnél, hogy gyorsabban menjenek ezek az ügyek, a Városgondnokságot 
fogják  megbízni  a  munkával.  A helyreállítások után  a  többi  részt  a  Városgondnokság fogja 
végezni. Ez jelentős előrelépés. 

• A Köttön major, volt Állami Gazdaság területén is előrelépés van, mert amit a testület döntött, 
április  30-ig  tudják  vállalni,  hogy  minden  ingatlanig  a  bekötéseket  megtervezik,  és  meg  is 
valósítják. 

• A 200 millió Ft felhasználásával kapcsolatban nincs olyan útszakasz amit most felújítanának. 
Vannak még régi rendszerű csövek ezeken az útszakaszokon, de olyant nem tud megcsinálni a 
testület,  hogy annyi  utat válasszanak ki, ahol már új csövek vannak csak. Mert gyakorlatilag 
akkor nem tudják megvalósítani ezt a belső úthálózat fejlesztést. Azt az ígéretet kapták, hogyha 
majd rekonstrukció lesz úgy fogják megoldani, hogy lehetőleg ne legyen kár az utakban, illetve a 
helyreállítás az szakszerű legyen.

• A  Bozsik  Kálmán  utca  rekonstrukciójával  kapcsolatban  elmondta,  hogy  nehezményezték, 
nagyon kellemetlen volt,  hogy olyan soká valósult  meg,  hogy az aszfaltozást  át  kellett  tenni 
tavaszra, ami azóta megvalósult. A jobb kommunikációra fogják helyezni a hangsúlyt.

• Elmondta  azt  is,  hogy  azért  van  a  bérleti  díj,  hogy  költsék  el,  minél  nagyobb  ütemben, 
hatékonyabban használják az ivóvíz és szennyvíz rekonstrukciónál.

• A központi épület nagyon rossz helyzetben van. A statikai felmérés már folyik. A Bácsvíz úgy 
szeretné megoldani,  hogy egy részét állná a bérleti  díjból, másrészt  viszont önrész lenne.  Ez 
kicsit  a  bérleti  szerződést  is  befolyásolná.  Nem határozott  hanem határozatlan  időre  lenne  a 
bérleti szerződés. Előterjesztés formájában majd fognak erről tárgyalni a későbbiekben ha odáig 
jutnak.
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Úgy gondolja, hogy nagyon jó volt ez az egyeztetés, ha hasonló problémáik lesznek a jövőben, akkor 
elmegy majd személyesen Kecskemétre ismét. Hatékonyabb így úgy néz ki. 

A Képviselő-testület egyhangúlag – 8 igen szavazattal – a következő határozatot hozza:

83/      2019 .      (III.28.) határozat  
A víziközmű vagyon használatáért a Bácsvíz Zrt. által fizetett 2018. évi bérleti díj felhasználásáról 

Kunszentmárton Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a tulajdonában lévő vízi közmű vagyon 
használatáért a Bácsvíz Zrt. által fizetett 2018. évi bérleti díj tényleges felhasználásról szóló tájékoztatót 
a jelen határozat melléklete szerint elfogadja, az üzemeltetési szerződés 2018. évi elszámolását lezártnak 
tekinti. 

Értesülnek: - Képviselő-testület tagjai,
- Wenner-Várkonyi Attila polgármester
- Dr. Hoffmann Zsolt jegyző
- KKÖH Műszaki és Pályázatkezelő Osztálya
- KKÖH Pénzügyi és Adóügyi Osztálya
- KKÖH Számviteli Osztálya 
- BÁCSVÍZ Víz- és Csatornahálózati Zrt. 
   6000 Kecskemét, Izsáki u. 13. 

A 4. napirendi pont tárgyalása:

Jauernik István elmondja, hogy a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság egyhangú szavazattal elfogadásra 
javasolja a rendelet módosítást. 

Sárközi  György elmondja,  hogy  az  Ügyrendi,  Civil  Kapcsolatok  és  Közművelődési  Bizottság  is 
egyhangúlag elfogadásra javasolja az előterjesztést.

Jauernik István elmondja, hogy napra kész lesz a költségvetési rendeletük, ami szerint a felhalmozási 
céltartalékuk 93 millió forinton áll, amit csak fejlesztésre fordíthatnak korábbi döntés alapján. 100 millió 
alatt vannak, a célokhoz ez a pénz kevés, de ezzel lehet most számolni. 

A Képviselő-testület egyhangúlag – 8 igen szavazattal – a következő rendeletet alkotja:

10/2019.(III.29.) önkormányzati rendelete
az önkormányzat 2019. évi költségvetéséről szóló 1/2019.(II.01.) önkormányzati rendeletének 

módosításáról

A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.

Az 5. napirendi pont tárgyalása:

Jauernik István elmondja, hogy a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság megtárgyalta az előterjesztést.  A 
módosító javaslat a bizottsági ülésen már körvonalazódott. Kisebb pontosításról van szó. Maga a térítési 
díj  emelés  nem  egy  drasztikus  emelés.  Ha  ezt  elfogadják  és  ez  lép  életbe,  akkor  az  intézmény 
költségvetése stabilnak nevezhető. Egyhangúlag javasolja a bizottság az előterjesztés elfogadását.
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Sárközi  György elmondja,  hogy  az  Ügyrendi,  Civil  Kapcsolatok  és  Közművelődési  Bizottság  is 
egyhangúlag elfogadásra javasolja az előterjesztést.

Gácsiné  Bozsik  Magdolna elmondja,  hogy  az  Egészségügyi  és  Szociális  Bizottság  is  egyhangúlag 
elfogadásra javasolja az előterjesztést.

Fazekas János elmondja, hogy ebben az évben azzal a módszerrel éltek, hogy a tárgyévi költségvetéshez 
számolták a térítési díjat, nem az előző évihez viszonyítva történő alakítással. A Pénzügyi Osztállyal 
egyeztettek  az  anyag  összeállításánál  és  arra  az  álláspontra  jutottak,  hogy  sokkal  hatékonyabb  és 
pontosabb adatokat kapnak abban az esetben, hogyha az adott tárgyévi költségvetés alapján számítják ki 
a térítési díj növelést, és ennek értelmében készült el a javaslat.

Wenner-Várkonyi Attila szavazásra kéri a Képviselő-testület tagjait a módosító javaslat elfogadásáról.

A Képviselő-testület egyhangú – 8 igen szavazattal – elfogadja a módosító javaslatot.

Wenner-Várkonyi Attila szavazásra kéri a Képviselő-testület tagjait a rendeletmódosítás elfogadásáról.

A Képviselő-testület egyhangúlag – 8 igen szavazattal – a következő rendeletet alkotja:

11/2019.(III.29.) önkormányzati rendelete
a Kunszentmártoni Szociális Ellátási Központ intézményi térítési díjairól

A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.

A 6. napirendi pont tárgyalása:

Jauernik  István elmondja,  hogy  a  Pénzügyi  és  Gazdasági  Bizottság  megtárgyalta  és  elfogadásra 
javasolja az előterjesztést. Naprakésszé kell tenni a határozatot az adósság mértékéről.

A Képviselő-testület egyhangúlag – 8 igen szavazattal – a következő határozatot hozza:

84/      2019 .      (III.28.) határozat  
a 10/2019.(I.31.) határozat módosításáról

Kunszentmárton Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 10/2019.(I.31.) önkormányzati 
határozatának 2. melléklete helyébe jelen határozat 1. melléklete lép.

Erről értesülnek: - Képviselő-testület tagjai
- Wenner-Várkonyi Attila polgármester
- Dr. Hoffmann Zsolt jegyző
- KKÖH. Pénzügyi és Adóügyi Osztálya
- KKÖH Számviteli Osztálya
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1. melléklet a 84/2019.(III.28.) határozathoz 

KIMUTATÁS
az adósságot keletkeztető ügyletekből eredő fizetési kötelezettségek összegéről

2019 - 2022

e. Ft

Megnevezés 2019 2020 2021 2022
Előző év(ek)ben keletkezett tárgyévet 
terhelő fizetési kötelezettség 13 906 13 938 13 938 13 938

Felvett, átvállalt hitel és annak tőketartozása 0 0 0 0

Felvett, átvállalt kölcsön és annak 
tőketartozása 0 0 0 0

Hitelviszonyt megtestesítő értékpapír 0 0 0 0
Adott váltó 0 0 0 0
Pénzügyi lízing 0 0 0 0
Halasztott fizetés 13 906 13 938 13 938 13 938
Kezességvállalásból eredő fizetési 
kötelezettség 0 0 0 0

Tárgyévben keletkezett, illetve keletkező, 
tárgyévet terhelő fizetési kötelezettség 0 0 0 0

Felvett, átvállalt hitel és annak tőketartozása 0 0 0 0

Felvett, átvállalt kölcsön és annak 
tőketartozása 0 0 0 0

Hitelviszonyt megtestesítő értékpapír 0 0 0 0
Adott váltó 0 0 0 0
Pénzügyi lízing 0 0 0 0
Halasztott fizetés 0 0 0 0
Kezességvállalásból eredő fizetési 
kötelezettség 0 0 0 0

Fizetési kötelezettség összesen 13 906 13 938 13 938 13 938
Saját bevétel 50 %-a fizetési 
kötelezettséggel csökkentett összege 218 629 178 297 173 297 173 297

A 7. napirendi pont tárgyalása:

Jauernik István elmondja, hogy a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság egyhangú szavazattal javasolja az 
előterjesztés elfogadását. Ha kell erre több pénz, akkor fordítsanak rá, mert olyan nem könnyű feladat, 
ami  a  lakosság  széles  rétegének  elvárása.  Az  ingatlanok  portái  legyenek  rendbe  rakva.  A 
környezetvédelmi alapból van elkülönítve pénz, ez egyértelműen környezetvédelmi feladat. Amikor a 
végrehajtása, behajtása ennek az összegnek megtörténik, akkor az szintén a környezetvédelmi alapba 
megy vissza.
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Wenner-Várkonyi  Attila elmondja,  hogy kiemelt  feladatként  kell  a közterületfelügyelőnek is  ezzel  a 
feladattal foglalkoznia. Most már ő is részt vesz hétfőnként a vezetői megbeszéléseken és beszámol a 
tett intézkedésekről. Lényegesen kell javítani ezen a helyzeten.

A Képviselő-testület egyhangúlag – 8 igen szavazattal – a következő határozatot hozza:

85/      2019 .      (III.28.) határozat  
A település környezetvédelmi és köztisztasági feladataival kapcsolatos hatósági eljárás 
végrehajtási költségeinek megelőlegezéséről

Kunszentmárton Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a közterületeket érintő, a 
környezetvédelmi és köztisztasági feladatokkal kapcsolatos hatósági eljárásban a kötelezett terhére és 
veszélyére a hatóság által  elrendelt végrehajtási munkák költségeinek megelőlegezésére 500.000.-Ft-ot 
az önkormányzat 2019. évi költségvetésének környezetvédelmi alap céltartaléka terhére célpénzként az 
önkormányzat dologi kiadási előirányzata terhére elkülönít.

Határidő: költségvetési rendelet soron következő módosítása
Felelős: Dobáné Szabó Julianna osztályvezető

Értesülnek:
Képviselő-testület tagjai
Wenner-Várkonyi Attila polgármester 
Dr. Hoffmann Zsolt jegyző
KKÖH Pénzügyi és Adóügyi Osztály
KKÖH Számviteli Osztály
KKÖH Műszaki és Pályázatkezelő Osztály

Wenner-Várkonyi  Attila elmondja,  hogy  részletesen  be  fognak  számolni  ennek  alakulásáról 
természetesen.

A 8. napirendi pont tárgyalása:

Jauernik István elmondja, hogy a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság megtárgyalta az előterjesztést, 3 igen 
és  2  nem  szavazattal  elfogadásra  javasolják  azt  a  Képviselő-testületnek.  A  két  nem  szavazat  már 
valószínű nem lenne aktuális, hogyha az előterjesztői módosító javaslat megjelent volna a bizottságnál. 
Mindenképpen  elismerte  a  bizottság  minden  tagja,  hogy  nagyon  jó  az  anyag,  a  Hivatal  dolgozói 
készítették.  Átfogó,  az  országos  adatokhoz,  megyei  adatokhoz  viszonyított  a  helyzetelemzés  és  a 
feladatmeghatározás. Elég szomorú a helyzet Kunszentmártonban, hogyha az esélyegyenlőség kérdését 
nézik.  Az előző  öt  évben  nem igazán  léptek  előre.  Felmerült,  hogy az  időközönkénti  értékelését  a 
programnak a testület is nézné. Van egy fórum, amit létre kell hozni, az egy szűk kör. Szélesebb körben 
kellene elemezni ezeket a kérdéseket. Maga részéről is úgy gondolja nagyon sokszor elfelejtik ezeket a 
dolgokat  amikor  döntenek.  A szociális  bérlakás  helyzetet,  hogyha  megnézik,  akkor az siralmas.  Az 
önkormányzat az elmúlt időszakban is vásárolt lakást, de nem szociális lakást. Ha végigmegy valaki 
Kunszentmártonban  és  végignézi,  hogy  milyen  épületekben,  milyen  ingatlanokban  laknak  élnek 
emberek, milyen szegénységbe, akkor azt gondolja koránt sem lehetnek elégedettek ezen a területen. Az 
anyag is írja, hogy egyértelműen a mélyszegénységgel sújtott település Kunszentmárton. A kommunális 
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adó rendelet ad mentességet és kedvezményt. De olyan alacsonyan húzzák meg ezt a határt, hogy akitől 
még  elkérik  a  10.000,-  Ft-ot  ingatlanonként  azoknak nagy része még nagyon  szegény ember.  Nem 
szabad abba a hibába esni, hogyha sok a szegény ember akkor mindent tartsanak alacsony színvonalon, 
mert valaki nem tudja kifizetni, valakinek meg nem jelent gondot. Amikor adó jogszabályokat átnézik, 
amikor ingatlanvásárlást  nézik,  amikor  települési  támogatást  nézik,  amikor  talajterhelési  díj,  akkor a 
szegény  kisjövedelemmel  rendelkezőknél,  mindenképpen  ezt  a  122  oldalas  anyagot  érdemes  az 
emlékezetükbe  előhozni,  hogy  ennek  tudatába  döntsenek.  Vita  volt  a  szociális  ellátás  területén.  A 
módosítóba látható, az egyik az, hogy azt gondolja a maga részéről is, hogy az Idősek Otthonába nem 
indokolt az, hogy egy önálló intézmény legyen. Ezt biztos, hogy nem akarja a testület. Ha egy ilyen 
anyagba elbújtatják, akkor akinek meg azon kell dolgozni két év múlva előjön vele, hogyha elhatározta a 
testület tessék itt van. Ne határozzák ezt el. A másik az általa többször felvetett és évek óta bírált Idősek 
Nappali  Ellátási  Intézmény  Egysége,  de  ő  soha  nem a  feladatot,  hiszen  igen  van  ilyen  feladatuk. 
Sokféleképpen  lehet  biztosítani.  Lehet  úgy,  hogy  tartanak  fenn  egy  ilyen  intézményt,  vagy  egy 
intézmény  egységet,  vagy  egy  meglévő  intézménynek  ez  is  a  feladata.  Nézzék  meg  a  környező 
településeket és más önkormányzatokat, hogy hogyan oldják meg ezt. Szerinte a legdrágább, hogyha 
intézményegységet tartanának fenn. Ez a módosító javaslat csak azt erősíti,  hogy a feladat ellátására 
szükség van, de abba nem biztos, hogy úgy kell, ahogy most csinálják, hanem ahol leggazdaságosabb. A 
bizottság az anyag elfogadását javasolja. 

Jaueuernik István elmondja, hogy az Oktatási, Sport és Közbiztonsági Bizottság is egyhangú szavazattal 
javasolja az előterjesztés elfogadását. Elismerésre került az anyag a bizottsági ülésen.

Sárközi  György elmondja,  hogy  az  Ügyrendi,  Civil  Kapcsolatok  és  Közbiztonsági  Bizottság  is 
megtárgyalta és elfogadásra javasolja az anyagot.

Gácsiné Bozsik Magdolna elmondja, hogy az Egészségügyi és Szociális Bizottság ismerte a módosító 
javaslatot  és  így  egyhangú  szavazattal  elfogadásra  javasolja.  Náluk  is  szóba  kerültek  a  szociális 
lakásoknak a helyzete.  Az anyagot nem befolyásolja, de nagyon nagy problémák vannak a szociális 
bérlakásokkal kapcsolatosan. Elismerés a készítőknek.

Wenner-Várkonyi Attila elmondja, hogy Dr. Szabó Péter vetette fel és később ezzel foglalkoznia kellene 
a testületnek, a szociális lakások rossz állapotban vannak, meggondolandó egy koncepció kidolgozása, 
hogy muszáj-e nekik minden szociális lakást fenntartaniuk, vagy pedig egy részét értékesíteni kellene. 
Amellett pedig a meglévő lakásállományt fel kellene javítani, hogy jó állapotban legyen. Illetve további 
lakások vásárlását is előirányozhatja a testület, természetesen a költségvetés ismeretében. Továbbá nézik 
a pályázati lehetőségeket, hiszen van egy hosszú távú fejlesztési tervük. 

Dr. Szabó Péter elmondja,  hogy valóban nagyon sok probléma van a szociális  bérlakásokkal.  Azok 
állapota  még  mindig  nem  kielégítő.  A  Városgondnokság  folyamatosan  nagyon  sokat  tesz  annak 
érdekében, hogy tényleg emberi körülmények között tudjanak élni azok az emberek, akik bérlakásokban 
laknak. Úgy gondolja, hogy az elmúlt 5 évben nagyon sokat javult ebben a viszonylatban a helyzet.  
Szintén pozitívumként kell értékelje, hogy 5 évvel ezelőtt majdnem 40 ember szerepelt azon a listán 
amin  bérlakást  igényeltek,  akár  szociálist,  akár  egyéb  alapon,  ha  jól  emlékszik  most  pedig 
tizenegynéhány emberről van szó. Jelentősen javult a helyzet. Egyrészt annak köszönhető, hogy nagyon 
sokan tovább tudtak lépni, saját ingatlanba, szerencsére lecsökkent azoknak a száma akik 10-20 éve, 
huzamosabb  ideje  élnek  szociális  helyzetük  miatt  önkormányzati  bérlakásban.  A  másik,  hogy  úgy 
gondolja, hogy a Képviselő-testület  nagyon sokat tett  azért,  hogy az Idősek Bentlakásos Otthonában 
javuljon a helyzet, a férőhelyek száma nőjön. Tudomásul kell venni, hogy elöregedő településről van 
szó, ez a probléma az elkövetkezőkben még élesebben fog jelentkezni.
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Fazekas  János pontosítana  a  módosító  második  pontjával  kapcsolatban.  „Hosszú  távú  cél:  a  
szolgáltatás ellátás férőhely kihasználtságának  maximalizálása  optimalizálása.”.  A nappali ellátásról 
beszéltek a térítési díj emelésénél is. A nappali ellátás nem csupán a bentlakásos otthonról szól, hanem a 
nappali  ellátásról  a klubtagokról.  Gyakorlatilag a nappali  ellátásnál  nem csak arról van szó,  hogy a 
klubtagok hány fővel vesznek részt az adott napon a klubhelyiség kihasználtságában, hanem ezen felül a 
kollégák 80 fő számára biztosítanak meleg ételt, ezentúl igénybe vesznek plusz segítést és gondozást is. 
Azt gondolja nem a férőhelyek kihasználtsága, hanem ami az elején van, hogy igényfelmérés, hogy a 
szolgáltatást minél többen vegyék igénybe. A területi ellátásra szeretné a hangsúlyt fektetni, hogy otthon 
minél többen vegyék igénybe a szolgáltatást. Ezzel szeretné, hogyha kiegészülne. 

Wenner-Várkonyi  Attila elmondja,  hogy  a  módosítás  harmonizál  az  alpolgármester  úr  által 
elmondottakkal.  Tudják, hogy ez nagyon jó. A második pontnak a második pontjában a gazdaságos 
üzemeltetésben szerepel a kihordásnak a feladata is amit említett alpolgármester úr.

Wenner-Várkonyi  Attila  szavazásra  kéri  a  Képviselő-testület  tagjait  az  1.  módosító  javaslat  
elfogadásáról.

A Képviselő-testület egyhangú – 8 igen szavazattal – elfogadja a módosító javaslatot.

Wenner-Várkonyi  Attila  szavazásra  kéri  a  Képviselő-testület  tagjait  a  2.  módosító  javaslat  
elfogadásáról.

A Képviselő-testület egyhangú – 8 igen szavazattal – elfogadja a módosító javaslatot.

Wenner-Várkonyi  Attila  szavazásra  kéri  a  Képviselő-testület  tagjait  a  3.  módosító  javaslat  
elfogadásáról.

A Képviselő-testület egyhangú – 8 igen szavazattal – elfogadja a módosító javaslatot.

Wenner-Várkonyi Attila szavazásra kéri a Képviselő-testület tagjait a határozati javaslat elfogadásáról.

A Képviselő-testület egyhangúlag – 8 igen szavazattal – a következő határozatot hozza:

86/      2019 .      (III.28.) határozat  
„Kunszentmárton Város Helyi Esélyegyenlőségi Program 2019-2024” elfogadásáról
 
 
Kunszentmárton Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta és a határozat melléklete 
szerint „Kunszentmárton Város Helyi Esélyegyenlőségi Program 2019-2024”  című dokumentumot 
elfogadja.
 
 
Erről értesül:     - Képviselő-testület tagjai
                          - Wenner-Várkonyi Attila polgármester 
                          - Dr. Hoffmann Zsolt jegyző
                          - KKÖH Szervezési, Igazgatási és Humánpolitikai Osztálya
                          - KKÖH Műszaki, és Pályázatkezelő Osztálya
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A 9. napirendi pont tárgyalása:

Sárközi  György elmondja,  hogy  az  Ügyrendi,  Civil  Kapcsolatok  és  Közbiztonsági  Bizottság 
megtárgyalta és elfogadásra javasolja az előterjesztést.

Wenner-Várkonyi  Attila elmondja,  hogy  lesz  még  plusz  pénz  is,  mert  a  Mihály  ispán  emléktábla 
adományok  egy része,  illetve  magánszemélyek  adományai  is  érkeznek még.  Pontosításokat  mond a 
melléklettel kapcsolatosan.

A Képviselő-testület egyhangúlag – 8 igen szavazattal – a következő határozatot hozza:

87/      2019 .      (III.28.) határozat  
a jubileumi év megemlékező programjaira biztosított önkormányzati forrás felosztásáról

Kunszentmárton Város Önkormányzati  Képviselő-testülete  a Kunszentmárton város újjátelepítésének 
300  éves  évfordulójának  méltó  megünneplésére,  az  évfordulóhoz  szorosan  kapcsolódó 
megemlékezések,  rendezvények  megtartásához  biztosított  önkormányzati  forrást  az  alábbiak  szerint 
biztosítja:

időpont rendezvény
évfordulós 

keret
  ezer Ft

MÁJUS   
18. szombat Vásártéri Tavaszköszöntő 100
 Gáti futás 200
 Szent Márton Énekkar hangversenyek 100
JÚNIUIS   
 Pünkösdi zarándoklat Radnára 100
15. szombat Ünnepi KT. ülés 600
15. szombat Jelképes síravatás 300
 Könyvtári tábor 20
 Kerékpáros emléktúra Jászapátiba 70
SZEPTEMBER   
 Jubileumi programok Városnapon 190
 Képző- és iparművészeti pályázat 50
 Fotópályázat 50
 Alkotói pályázat iskolásoknak 50
OKTÓBER   
 Könyvtári képzőművészeti kiállítás 50
NOVEMBER   
8. péntek Szent Márton napi ünnepi kt. ülés 400
EGYEBEK   
 Kiadvány a kunszentmártoni értékekről 100
 Konferencia, kutatás 350
 Tanulmánykötet és programfüzet 2500
 PR, reklám, kisfilm, drónfelvétel 500
 Napsólyom Baranta díszöltözékek 150
2020.   
január Magyar Kultúra Napja 70
május Záró rendezvény 50
 ÖSSZESEN: 6000

- 15 -



Megbízza az előkészítő bizottságot, hogy a fenti rendezvényeket a felosztásnak megfelelő mértékben 
készítse elő és bonyolítsa le.

Határidő: folyamatos
Felelős:   Wenner-Várkonyi Attila, az előkészítő bizottság elnöke

Erről értesül: Képviselő-testület
Előkészítő bizottság tagjai
KKÖH osztályai

A 10. napirendi pont tárgyalása:

Dr. Hoffmann Zsolt elmondja,  hogy arról van szó, hogy korábban döntött  a testület  a Molnár Lajos 
Sporttelep és a Dani Margit Sportcsarnok kiszervezéséről a Városgondnokságtól, ennek átvezetéséről 
van szó.

A Képviselő-testület egyhangúlag – 8 igen szavazattal – a következő határozatot hozza:

88/      2019 .      (III.28.) határozat  
a Kunszentmártoni Önkormányzat Városgondnoksága Alapító Okiratának módosításáról

1.)  Kunszentmárton  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  Kunszentmártoni  Önkormányzat 
Városgondnoksága Ksz/3422/2019. számú alapító okiratot módosító okiratát a melléklet szerint 
elfogadja.

2.)  Az  Alapító  Okirat  a  törzskönyvi  nyilvántartásba  történő  bejegyzés  napján  lép  hatályba,  ezzel 
egyidejűleg a Kunszentmártoni  Önkormányzat  Városgondnoksága 2018. január 18. napján kelt 
Alapító Okiratát visszavonja.

3.) A 3/2018.(I.11.) határozatát visszavonja.

Erről értesül: Képviselő-testület
Magyar Államkincstár Szolnok
Kunszentmártoni Önkormányzat Városgondnoksága
KKÖH Osztályai

A 11. napirendi pont tárgyalása:

Jauernik István elmondja, hogy a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság 4 igen és 1 nem szavazattal javasolja 
az előterjesztés elfogadását.

A Képviselő-testület 7 igen és 1 nem szavazattal a következő határozatot hozza:

89/      2019 .      (III.28.) határozat  
a 2019. évi összesített közbeszerzési tervről 

Kunszentmárton Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta és a határozat 
melléklete szerint elfogadja az önkormányzat 2019. évi összesített közbeszerzési tervét.
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Erről értesülnek:  - képviselő-testületi tagok
- Wenner-Várkonyi Attila polgármester
- Dr. Hoffmann Zsolt jegyző
- KKÖH Műszaki és Pályázatkezelő Osztálya
- KKÖH Pénzügyi és Adóügyi Osztálya
- KKÖH Számviteli Osztálya

89/2019.(III.28.) határozat 1. számú melléklete
 

Kunszentmárton Város Önkormányzata
 2019. évi közbeszerzési terve

A közbeszerzés tárgya Tervezett eljárástípus Eljárás tervezett megindítása 

Kunszentmárton zöld város 
fejlesztése tárgyú projekt 
kivitelezési munkái

nemzeti eljárásrend, a Kbt. 115. § (1) 
bekezdés szerinti, hirdetmény 
közzététele nélküli közbeszerzési 
eljárás

2019. I. negyedév

Kunszentmárton komplex 
turisztikai célú fejlesztése 
tárgyú projekt kivitelezési 
munkái 

nemzeti eljárásrend, a Kbt. 115. § (1) 
bekezdés szerinti, hirdetmény 
közzététele nélküli közbeszerzési 
eljárás

2019. II. negyedév

Kunszentmárton belterületi 
úthálózat fejlesztése

nemzeti eljárásrend, a Kbt. 115. § (1) 
bekezdés szerinti, hirdetmény 
közzététele nélküli közbeszerzési 
eljárás

2019. II. negyedév

Kunszentmártoni 
Egészségügyi Alapellátó 
Központ felújítása

nemzeti eljárásrend, a Kbt. 115. § (1) 
bekezdés szerinti, hirdetmény 
közzététele nélküli közbeszerzési 
eljárás

2019. III. negyedév

A 12. napirendi pont tárgyalása:

Jauernik  István elmondja,  hogy  az  Oktatási,  Sport  és  Közbiztonsági  Bizottság  megtárgyalta  az 
előterjesztést, módosító javaslatot is terjesztettek be. Arra irányult, hogy a vizisport eszközök átadásáról 
még nem döntött  a testület,  addig akkor a feladattervben csak az szerepeljen, hogy kívánják átadni. 
Összességében ez a feladatterv nagy valószínűséggel végrehajtható. 

Wenner-Várkonyi  Attila elmondja,  hogy  Hegedűs  Krisztián  igazgató  helyettes  úrral,  aki  tagja  az 
egyesületnek már beszéltek,  de majd hétfőn rátérnek vezetőin,  egyeztetni fognak és megnézik,  hogy 
milyen megállapodási formában tudnák az eszközöket átadni. Természetesen visszahozzák a testület elé, 
az egyesületnek pedig közgyűlés formájában kell, hogyha megfelelő a megállapodástervezet elfogadni 
azt. 
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Wenner-Várkonyi  Attila  szavazásra  kéri  a  Képviselő-testület  tagjait  az  1.  módosító  javaslat  
elfogadásáról.

A Képviselő-testület egyhangú – 8 igen szavazattal – elfogadja a módosító javaslatot.

Wenner-Várkonyi  Attila  szavazásra  kéri  a  Képviselő-testület  tagjait  a  2.  módosító  javaslat  
elfogadásáról.

A Képviselő-testület egyhangú – 8 igen szavazattal – elfogadja a módosító javaslatot.

Wenner-Várkonyi Attila szavazásra kéri a Képviselő-testület tagjait a határozati javaslat elfogadásáról.

A Képviselő-testület egyhangúlag – 8 igen szavazattal – a következő határozatot hozza:

90/      2019 .      (III.28.) határozat  
a 2019. évi sport feladattervről

Kunszentmárton Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Sportkoncepció végrehajtására 
vonatkozó 2019. évi sport feladattervet a határozat melléklet szerint elfogadja.

Erről értesül: Képviselő-testület
Felelősök
KKÖH Osztályai

A 13. napirendi pont tárgyalása:

Jauernik  István elmondja,  hogy  az  Oktatási,  Sport  és  Közbiztonsági  Bizottság  megtárgyalta  az 
előterjesztést, módosító javaslatot is terjesztettek be. Aminek a lényege, hogy ne ilyen kemény helyzetet 
teremtsenek az óvodai beiratkozásnál, hanem kicsit rugalmassá tegyék a rendszert. Minden attól függ, 
hogy hányan fogják beíratni óvodába a gyerekeket. Más helyzet van ha 80-an vannak mint ha 110-en. 
Viszont arra kell törekedni, hogy a sok szempont és érdek közül a legfontosabbak legyenek, a gyerekek 
szempontja ami egyértelmű, hogy minél kisebb csoportlétszámmal működjenek az óvodák, ne 30-al ha 
lehet. Van szempont a dolgozók szempontja, a helyettesítés, hova kel menni, minél kevesebbet kelljen 
ingázni, fontos szempont a költség is. Három csoportszobát, három épületet működtetni többe kerül mint 
ha kettőben lenne. Felmerült, hogy a Széchenyi lakótelepen meg kell nézni a felújított óvoda-bölcsődét, 
hogy ott is lehet-e megoldást találni, majd annak függvényében ahogy alakul a létszám. Egy biztos, már 
a beiratkozásnál a szülők figyelmét fel kell hívni, hogy itt ennyi hely van, ott annyi hely van. Ne érezze 
senki  becsapottnak magát.  Nehéz  feladat  az  óvónőknek ennek a kérdésnek a  megoldása.  Egyhangú 
szavazattal javasolja a bizottság a módosító elfogadását a testületnek.

Wenner-Várkonyi Attila örül, hogy ezt már most tárgyalják, mert sokkal nehezebb lenne ha április végén 
kezdenének erről beszélni. Folyamatosan tudnak konzultálni, hogyan kezeljék a szülőkkel. És könnyebb 
helyzetben lesznek, hogyha nem probléma, hanem feladat amit majd meg kell oldani közösen.

Wenner-Várkonyi Attila szavazásra kéri a Képviselő-testület tagjait a módosító javaslat elfogadásáról.

A Képviselő-testület egyhangú – 8 igen szavazattal – elfogadja a módosító javaslatot.
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Wenner-Várkonyi  Attila  szavazásra kéri  a Képviselő-testület  tagjait  a módosított  határozati  javaslat  
elfogadásáról.

A Képviselő-testület egyhangúlag – 8 igen szavazattal – a következő határozatot hozza:

91/      2019 .      (III.28.) határozat  
az óvodai csoportbeosztásról

Kunszentmárton Város Önkormányzati Képviselő-testülete javasolja, hogy az intézményvezető 
törekedjen  arra,  hogy  a  2019/2020-as  tanévben  2  óvodai  csoportot  a  Deák  Ferenc  utcai 
épületben, 2 óvodai csoportot a Széchenyi lakótelepi épületben lehessen elhelyezni.

Megbízza  az  óvoda  vezetőjét,  hogy  beiratkozásnál  a  csoportbeosztást  a  szülőkkel  ennek 
megfelelően egyeztesse.

Felelős: Dr. Pusztai Gabriella igazgató
Molnár Zsuzsanna óvodavezető

Határidő: 2019. augusztus 15.

Erről értesül: Képviselő-testület
felelősök

A 14. napirendi pont tárgyalása:

Jauernik István elmondja,  hogy az Oktatási,  Sport  és Közbiztonsági  Bizottság egyhangú szavazattal 
elfogadásra javasolja az előterjesztést. Ez nem egy érdemi véleményeztetés.

Wenner-Várkonyi Attila elmondja, hogy a létszámváltozásokat kellett átvezetni, a rajziskola átköltözött 
más helyszínre.

A Képviselő-testület egyhangúlag – 8 igen szavazattal – a következő határozatot hozza:

92/      2019 .      (III.28.) határozat  
a Kunszentmártoni Általános Iskola és Alapfokú Művészeti Iskola átszervezésének 
véleményezéséről

Kunszentmárton Város Önkormányzatának Képviselő-testülete egyetért a Kunszentmártoni Általános 
Iskola és Alapfokú Művészeti Iskola alábbi átszervezésével:

• 5440 Kunszentmárton, Kossuth Lajos utca 3. szám alatti feladatellátási hely megszűnése. 
Az alapfokú művészetoktatási feladatra felvehető maximális létszám: 200 fő.

• Létszámnövekedés:

-  5440  Kunszentmárton,  Deák  Ferenc  utca  4.  számú  székhelyintézmény  alapfokú 
művészetoktatási feladatához a megszűnő telephely tanulólétszámából 40 fő hozzárendelve.

- 5440 Kunszentmárton, Széchenyi lakótelep 1. szám alatti telephely alapfokú művészetoktatási 
feladatához a megszűnő telephely tanulólétszámából 160 fő hozzárendelve.
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Erről értesül: Képviselő-testület
Szolnoki Tankerületi Központ
KKÖH Szervezési Igazgatási és Humánpolitikai Osztály

A 15. napirendi pont tárgyalása:

Jaeurnik István elmondja, hogy a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság módosító javaslatot is nyújtott be 
egyhangú szavazattal. Lényege, hogy a költségek 50%-át vállalják magukra. 

Wenner-Várkonyi Attila elmondja, hogy a 2019. évi általános tartalék terhére valósítanák ezt meg, és a 
munkát már el is végezték.

Wenner-Várkonyi Attila szavazásra kéri a Képviselő-testület tagjait a módosító javaslat elfogadásáról.

A Képviselő-testület egyhangú – 8 igen szavazattal – elfogadja a módosító javaslatot.

Wenner-Várkonyi  Attila  szavazásra kéri  a Képviselő-testület  tagjait  a módosított  határozati  javaslat  
elfogadásáról.

A Képviselő-testület egyhangúlag – 8 igen szavazattal – a következő határozatot hozza:

93/      2019 .      (III.28.) határozat  
a Szolnoki Tankerületi Központ kérelméről

Kunszentmárton  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Szolnoki  Tankerületi  Központ 
kérelméről  szóló  előterjesztést  megtárgyalta  és  úgy  határoz,  hogy  a  Szolnoki  Tankerületi 
Központ részére  650.000,-Ft összegű támogatást biztosít az önkormányzat 2019. évi  általános 
tartaléka terhére.

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerződés aláírására.

Felelős: Wenner-Várkonyi Attila polgármester
Határidő: 2019. április 30.

Erről értesülnek: - Képviselő-testület tagok
- Wenner-Várkonyi Attila polgármester
- Dr. Hoffmann Zsolt jegyző

   - KKÖH Pénzügyi és Adóügyi Osztálya
   - KKÖH Számviteli Osztálya
   - Szolnoki Tankerületi Központ

A 16. napirendi pont tárgyalása:

Jauernik István elmondja, hogy a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság egyhangú szavazattal elfogadásra 
javasolja  mindkettő  határozati  javaslatot.  Egyik  eredménytelenné  nyilvánítás,  más  formába,  de  meg 
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fogják oldani. A másik pedig a Soltút az egyetlen érvényes ajánlat, 21 millióba fog kerülni. Drasztikus 
áremelkedés volt és örülnek a kivitelezők hogyha kapnak sódert, vagy zúzottkövet. Erről nem nagyon 
tehetnek, de a 200 millió is kevesebb utcára lesz elég mint ahogy tervezték két-három hónappal ezelőtt. 
Ugyanúgy  a  Soltút  csinálja  a  Telekparti  utat  is,  összességébe  meg  lehetnek  elégedve  a  munka 
minőségével,  ütemezésével,  rugalmasságával.  Előző  ülésen  a  helyszínen  is  megnézték,  annak 
megfelelően mennek a munkák ahogy tervezték.

Wenner-Várkonyi Attila tegnap megnézte a Nádor utcát. Nagyot segítenek a lakosságon ezzel. Lakossági 
észrevétel jött, megnézik a parkolási lehetőséget, hogy tudnának-e valahogy plusz parkolót kialakítani a 
temetőnél. Erre vissza fognak még térni. A második szakaszt azért érvénytelenítenék, mert akkor azt a 
200 millióból csinálnák meg. A Telekparti útnál is volt kint. Nagyon jól haladnak úgy látja. Szombaton 
lehet, hogy már a koptató réteg is felkerül. 

Szabó Zoltán annyit szeretne megjegyezni, hogy az ajánlatból kiderül, hogy 1 méter utat nettó 100.000,- 
Ft-ból  tudnak megépíteni.  Felhívná a  figyelmet,  hogyha valaki  autó után fizet  10.000,-  Ft súlyadót, 
akkor 10 évig ha nála van az autó, akkor 1 méter aszfaltútra elég, ha az egészet arra tudnák költeni, de  
tudják, hogy ennek csak egy része marad itt. Ezek a léptékek sajnos. Próbálják ezt mindig helyretenni a 
lakosokkal. Ha van egy jó hír, hogy egy utcát leaszfaltoztak, akkor van mindig elégedetlen poszt is. 
Próbálják ezt az emberek felé kommunikálni. 

Wenner-Várkonyi Attila elmondja,  hogy a Bozsik Kálmán utat  át is vették,  leaszfaltozták nagyon jó 
minőségben.  És  csak  ebben  a  ciklusban  ez  már  a  6.  út  volt  ami  pályázati  forrásból,  önrészből  és 
kommunális adóból valósult meg út, vagy útszakasz, ami vagy új építés vagy aszfaltréteggel leborítás. 
Ez egy nagyon nagy előrelépés bárki bármit mond is, lehet, hogy a járdapénz is benne van, de összeadta 
és ez 85 millió Ft. Rengeteget költöttek, de jelentős az előrehaladás. Az más kérdés, hogy nagyon rossz 
állapotban van az úthálózat, de ez a testület mindent elkövet a fejlesztésre az biztos.

Wenner-Várkonyi  Attila  szavazásra  kéri  a  Képviselő-testület  tagjait  az  1.  határozati  javaslat  
elfogadásáról.

A Képviselő-testület egyhangúlag – 8 igen szavazattal – a következő határozatot hozza:

94/      2019 .      (III.28.) határozat  
A Kunszentmárton, Nádor utca (Csokonai utcától az Alsó Temető ravatalozójához vezető 
bejárója végéig tartó útszakasza) aszfaltozási útépítése tárgyában megindított eljárás 
eredményéről
 
Kunszentmárton  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  úgy dönt,  hogy  az  önkormányzat  és 
intézményei  által  megvalósítandó  beszerzések  ajánlatkérési,  elbírálási  és  megvalósítási  szabályairól 
szóló  5/2011.  (II.25.)  önkormányzati  rendelet  alapján  a  Kunszentmárton,  Nádor  utca  (Csokonai 
utcától  az  Alsó  Temető  ravatalozójához  vezető  bejárója  végéig  tartó  útszakasza)  aszfaltozási 
útépítése  tárgyában  megindított meghívásos  versenyző  ajánlatkérési  eljárást  eredménytelenné 
nyilvánítja.

Erről értesül:   
-        Képviselő-testület tagjai
-        Wenner-Várkonyi Attila polgármester 
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-        Dr. Hoffmann Zsolt jegyző
-        KKÖH Műszaki és Pályázatkezelő Osztály
-        KKÖH Pénzügyi és Adóügyi Osztály
-        KKÖH Számviteli Osztály
-        Swietelsky Magyarország Kft. (1016 Budapest, Mészáros u. 13.)
-        Soltút Kft. (6320 Solt, Kecskeméti út 34.)

Wenner-Várkonyi  Attila  szavazásra  kéri  a  Képviselő-testület  tagjait  a  2.  határozati  javaslat  
elfogadásáról.

A Képviselő-testület egyhangúlag – 8 igen szavazattal – a következő határozatot hozza:

95/      2019 .      (III.28.) határozat  
A Kunszentmárton, Nádor utca (Szentesi u. – Csokonai u. közötti szakasza) szilárd burkolatú út 
felújítása tárgyában megindított eljárás eredményéről
 
Kunszentmárton  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  úgy dönt,  hogy  az  önkormányzat  és 
intézményei  által  megvalósítandó  beszerzések  ajánlatkérési,  elbírálási  és  megvalósítási  szabályairól 
szóló 5/2011. (II.25.) önkormányzati rendelet alapján a  Kunszentmárton, Nádor utca (Szentesi u. – 
Csokonai  u.  közötti  szakasza)  szilárd  burkolatú  út  felújítása  tárgyában  megindított  meghívásos 
versenyző ajánlatkérés nyertese a Soltút Kft. (6320 Solt, Kecskeméti út 34.)
 
Ajánlata számszerűsíthető adatai:
 

-    Nettó ajánlati ár:                                                                                  17.261.800,-Ft
-    Vállalt jótállási garanciális idő a megadott elvárás felett (hónap):       0 hónap
-    Késedelmi kötbér napi mértéke %:                                                       0,5 %/nap

 
A nettó 17.261.800.- Ft + 27 % ÁFA, azaz bruttó 21.922.486.-Ft vállalási ár fedezete az önkormányzat 
2019. évi költségvetésének a magánszemélyek kommunális adójából képzett céltartaléka.

 
A Képviselő-testület  felhatalmazza a polgármestert  az útépítési  munkálatokra vonatkozó vállalkozási 
szerződés aláírására.

 
Határidő: azonnal
Felelős: Wenner-Várkonyi Attila
 

Erről értesül:   
-        Képviselő-testület tagjai
-        Wenner-Várkonyi Attila polgármester 
-        Dr. Hoffmann Zsolt jegyző
-        KKÖH Műszaki és Pályázatkezelő Osztály
-        KKÖH Pénzügyi és Adóügyi Osztály
-        KKÖH Számviteli Osztály
-        Swietelsky Magyarország Kft. (1016 Budapest, Mészáros u. 13.)
-        Soltút Kft. (6320 Solt, Kecskeméti út 34.)
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A 17. napirendi pont tárgyalása:

Jauernik István elmondja, hogy a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság egyhangú szavazattal javasolja az 
előterjesztés elfogadását. Hasonló az előző évekhez a kiírás. Úgy gondolja ez egy jó célt szolgál, remélik 
jól fog hasznosulni.

A Képviselő-testület egyhangúlag – 8 igen szavazattal – a következő határozatot hozza:

96/      2019 .      (III.28.) határozat  
A helyi védett épületek, épületrészek fenntartásának, felújításának és építészeti megjelenésük 
biztosításának támogatására pályázati felhívás kiírásáról

Kunszentmárton  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a  helyi  védett  épületek, 
épületrészek  fenntartásának,  felújításának  és  építészeti  megjelenésük  biztosításának 
támogatására a határozat melléklete szerinti Pályázati felhívást ír ki.

Értesülnek:    Képviselő-testület tagjai,
Wenner-Várkonyi Attila polgármester
Dr. Hoffmann Zsolt jegyző
KKÖH Műszaki és Pályázatkezelő Osztály
KKÖH Pénzügyi és Adóügyi Osztály
KKÖH Számviteli Osztály

A 18. napirendi pont tárgyalása:

Sárközi  György elmondja,  hogy  az  Ügyrendi,  Civil  Kapcsolatok  és  Közművelődési  Bizottság 
megtárgyalta  az  előterjesztést.  600.000,-  Ft-ot  osztanának  szét  idén  is  a  civil  szervezetek  között,  a 
bizottság ezt jónak találja és kéri ennek a támogatását a testülettől.

Wenner-Várkonyi Attila elmondja, hogy valóban jól működő rendszerről van szó. Felhívja a figyelmet, 
hogy  sportszervezetek  is  pályázhatnak  városi  rendezvényekre,  vagy  város  egészét  érintő 
rendezvényekre.

A Képviselő-testület egyhangúlag – 8 igen szavazattal – a következő határozatot hozza:

97/      2019 .      (III.28.) határozat  
a civil szervezetek részére kiírt pályázat feltételeiről

Kunszentmárton  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  úgy  dönt,  hogy  az  önkormányzat 
2019.  évi  költségvetéséről  szóló  1/2019.(II.01.)  önkormányzati  rendelet  egyéb  működési  célú 
támogatások  áht-n  kívülre  előirányzata  terhére  összesen  600.000,-Ft  értékben  a  civil  szervezetek 
részére a jelen határozat mellékletében szereplő Pályázati felhívás szerint pályázatot ír ki. 

Felelős: Wenner-Várkonyi Attila polgármester
Határidő: azonnal

Erről értesül: Képviselő-testület
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KKÖH Szervezési, Igazgatási és Humánpolitikai Osztály
KKÖH Pénzügyi és Adóügyi Osztály
KKÖH Számviteli Osztály

A 19. napirendi pont tárgyalása:

Jauernik István elmondja, hogy a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság egyhangú szavazattal elfogadásra 
javasolja az előterjesztést. Több ilyen önkormányzati szövetség működik az országban. Ez tipikusan az a 
szövetség ami  ennek az önkormányzatnak a  kategóriája.  Nem azt  várják a  szövetségtől,  hogy nagy 
dolgokat  tud  érdekképviselni,  hanem,  hogy  megfelelő  információhoz  hozzájuthat  a  város,  a 
polgármester. Nem jelentős a tagdíj összege, 60-70.000,- Ft. Fizetnek máshol ennél többet is ahol ennyi 
haszon sincs. 

A Képviselő-testület egyhangúlag – 8 igen szavazattal – a következő határozatot hozza:

98/      2019 .      (III.28.) határozat  
a Kisvárosok Szövetségéhez való csatlakozás jóváhagyásáról

Kunszentmárton  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  kinyilvánítja  azon  szándékát, 
hogy a Kisvárosok Szövetségéhez kíván csatlakozni.
Az Szövetség által meghatározott éves tagdíjat az Önkormányzat mindenkori költségvetéséből 
biztosítja.
Felhatalmazza  a  Polgármestert,  hogy  a  tagfelvételi  kérelmet  és  felvétel  esetén  a  felvételi 
dokumentumokat aláírja.

Határidő: azonnal
Felelős: Wenner-Várkonyi Attila polgármester

Erről értesül:     Képviselő-testület
                          Kisvárosok Szövetsége 
                          KKÖH, Szervezési, Igazgatási és Humánpolitikai Osztály
                          KKÖH, Pénzügyi és Adóügyi Osztály

A 20. napirendi pont tárgyalása:

Kérdés, hozzászólás nincs.

A Képviselő-testület egyhangúlag – 8 igen szavazattal – a következő határozatot hozza:

99/      2019 .      (III.28.) határozat  
a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló tájékoztató elfogadásáról
 
Kunszentmárton Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta és elfogadja a 

353/2018.(XII.06.), 11/2019.(I.31.), 12/2019.(I.31.), 40/2019.(I.31.),
43/2019.(II.21.), 58/2019.(II.28.), 59/2019.(II.28.), 61/2019.(II.28.),
63/2019.(II.28.), 65/2019.(II.28.), 66/2019.(II.28.), 78/2019.(III.14.) 

- 24 -



számú lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló tájékoztatót.

Erről értesülnek: - Képviselő-testületi tagok
- Wenner-Várkonyi Attila polgármester
- Dr. Hoffmann Zsolt jegyző
- KKÖH Műszaki, Vagyongazdálkodási és Pályázatkezelő Osztály,
- KKÖH Szervezési, Humánpolitikai és Igazgatási Osztály,
- KKÖH Pénzügyi és Adóügyi Osztálya,
- KKÖH Számviteli Osztálya

A 21. napirendi pont tárgyalása:

Dr.  Szabó  Péter nem  tudja,  hogy  megoldott  lenne  a  műfüves  pálya  igénybevétele  MLSZ-es 
rendezvényen kívül. Úgy emlékszik arról volt szó, hogy a Sportcsarnoknak az üzemeltetését átveszi az 
Ipari  Park Kft.,  akkor azok a dolgozók eddig akik ezt rendezték,  szervezték azok ezt továbbra is el 
fogják végezni.  PGB ülésen itt  volt  ügyvezető úr, aki azt  mondta,  hogy ő úgy gondolja, hogy az ő 
dolgozói ezt nem végezhetik el. A kettő az nem találkozik egymással. Ez személyesen is érinti, mert 
rendszeresen szoktak focizni ott. Ha tényleg ilyen kérdésben is arra van szükség, hogy a Képviselő-
testület döntsön, akkor valamit csináljanak. Lényeg az, hogy a Városgondnokságnak nincs rá embere, 
Ipari Park Kft.-nél vannak azok az emberek, akik az ő tudomása szerint ingyen, bérmentve megtennék 
ezt.  De ha a  Kft.  ügyvezetője  azt  mondja,  hogy nem tehetik  meg,  akkor  nem teszik  meg.  Valamit  
kezdeni kellene a helyzettel.
A másik, hogy nagyon szép a gyepszőnyeg a bölcsőde udvarán, viszont azt majd locsolni kell. Nem 
biztos,  hogy  az  ivóvízzel  megoldható.  Úgy  tudja  alpolgármester  úr  tett  ez  ügyben  már  lépéseket. 
Kérdése mit lehet ebben tudni?

Fazekas Jánosnak nem sok jó híre van. Megkereste az iskola gondnokát, ott van egy fúrt kút, ami már 
egy éve nem működik. Az volna a javaslata, hogy egy fúrt kutat az óvoda bölcsőde területén kellene 
megvalósítani, de nem tudja annak mennyi lenne a költsége.

Dr. Szabó Péter elmondja, hogy amennyire ő tudja az önkormányzat tulajdonában lévő, és részben a 
katolikus óvoda által  üzemeltetett  Napsugár óvodában, pár méterre  van egy fúrt kút, amit  tudomása 
szerint a Szent Anna Katolikus Óvoda használ is, arról mindenképpen megoldható lenne a locsolás. Az 
az önkormányzat  tulajdona,  azt  az épületrészt  nem teljes egészében a Szent Anna Katolikus  Óvoda 
használja, úgy gondolja arról mindenképpen kellene tudni locsolniuk. 

Wenner-Várkonyi  Attila elmondja,  hogy megpróbál  lépni,  levélben megkeresik  majd a  fenntartót.  A 
műfüves pálya kérdésében egyeztetnek és visszahozzák, testületi hatáskör lesz.

Sárközi György elmondja, hogy előző ülésen is szóba került azoknak a csatornáknak a sorsa ahol még 
nincsenek bekötések. Szennyvízcsatorna bekötést szeretne a Szent Imre herceg utca 10-12-14 számok 
előtt mert nem biztosított. Bácsvízzel kellene egyeztetni ebben. Kéri a segítséget, valamint a Műszaki 
Osztály közreműködését is ebben. 
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Wenner-Várkonyi Attila elmondja, hogy felírják a pontos ingatlanokat és egyeztetnek a Műszakkal és a 
pénzügyi részével László Hortenziával és megnézik, hogy a következő évi GFT-be javasolják-e ezt.
Egy témát nem mondott még, hogy a nehezített bekötéseket is megcsinálja a Bácsvíz a Kossuth úton, 
három ingatlant érint. Ami a GFT-be benne volt az megcsinálják az idén. 
A Tóth utcában lefényképezték, hogy hatalmas tehergépjárművekkel járnak. Ígérte, hogy utánanéznek és 
jelzi ezt most jegyző úrnak. Nehéz a tettenérés, de beszéljenek majd róla. Rendszám is van.

Több napirendi pont nincs.
Wenner-Várkonyi Attila polgármester az ülést berekeszti. A Képviselő-testület zárt ülés keretében 
folytatja a munkát.

Kmf.

Wenner-Várkonyi Attila Dr. Hoffmann Zsolt
polgármester jegyző
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